
Nowe Miasto Lubawskie, 28.10.2022 r.Mieczysław Łydziński
Radny Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim

Wniosek

Pan
Kazimierz Wiśniewski
Przewodniczący Rady Powiatu 
w Nowym Mieście Lubawskim

w sprawie budowy ciągu pieszo-rowerowego przy drodze powiatowej nr 1335N

Wnioskuję o uwzględnienie w budżecie powiatu środków na budowę chodnika, a w 
miarę możliwości ciągu pieszo-rowerowego przy drodze powiatowej nr 1335N na odcinku - od 
konieca ciągu pieszo-rowerowego wykonanego przy budowie obwodnicy do skrzyżowania z 
ulicą Kasztanową w Nowym Mieście Lubawskim.

Uzasadnienie

Po oddaniu do użytkowania obwodnicy na wskazanym odcinku znacznie wzrośnie 
natężenie ruchu pojazdów. Poruszanie się pieszych i rowerzystów jedną jezdnią wraz z 
samochodami osobowymi i ciężarowymi przy zwiększonym natężeniu ruchu będzie bardzo 
niebezpieczne. Budowa ciągu pieszo-rowerowego lub chodnika poprawiłoby bezpieczeństwo 
dla korzystających z tej drogi.


